
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

               Θεσσαλονίκη, 20/11/2023 
 
Της:  Μαρίας Αθανασίου, Βουλευτού Β2' Δυτικού Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Προβλήματα στη λειτουργία του Νοσοκομείου Λήμνου» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Προβλήματα στη λειτουργία του εξακολουθεί να εμφανίζει το Νοσοκομείο της 
Λήμνου, που αφορούν στην υποστελέχωση του σε ιατρικό και νοσηλευτικό 
προσωπικό όλων των ειδικοτήτων και στις σοβαρές ελλείψεις σε εξοπλισμό 
που οδηγούν κατ’ επέκτασιν στην υποβάθμισή του. Οι κάτοικοι του ακριτικού 
μας νησιού και οι τοπικοί φορείς εκφράζουν την έντονη ανησυχία τους και 
διεκδικούν την άμεση παρέμβαση του Υπουργείου για την πλήρη στελέχωση 
του Νοσοκομείου σε υγειονομικό προσωπικό αλλά και την άμεση κάλυψη σε 
απαραίτητο εξοπλισμό, προϋποθέσεις οι οποίες είναι επιτακτική ανάγκη να 
εκπληρωθούν, προκειμένου να απολαμβάνουν απρόσκοπτα τις υπηρεσίες 
υγείας που δικαιούνται ως ισότιμα μέλη της Ελληνικής Πολιτείας και όχι ως 
πολίτες δεύτερης κατηγορίας. Απαιτούνται μόνιμες λύσεις και όχι προσωρινές, 
που διαιωνίζουν τα υπάρχοντα προβλήματα και σε ορισμένες περιπτώσεις τα 
μεγεθύνουν. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να στελεχωθεί 
άμεσα το Νοσοκομείο της Λήμνου με τον απαραίτητο αριθμό υγειονομικών 
υπαλλήλων, ώστε να λήξει η τραγική κατάσταση της υποστελέχωσής του; 
 
2. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να προμηθευτεί το 
Νοσοκομείο και οι κλινικές του με τον απαραίτητο εξοπλισμό, προκειμένου να 
παρέχει υψηλές υγειονομικές υπηρεσίες στους πολίτες σε επίπεδο πρόληψης, 
έγκαιρης διάγνωσης και θεραπείας; 
 
Η ερωτώσα Βουλευτής 
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